
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 912 af 3. oktober 2014 (alm. del).  

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Jeanette Rose Hansen 

  

3. november 2014 
J.nr. 14-4369578 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 912
Offentligt
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Spørgsmål 

På en deputation i Skatteudvalget torsdag den 4. september 2014 kunne Fleggaard Hol-

ding A/S redegøre for, at de ikke havde oplevet et fald i volumen eller omsætning på øl 

og sodavand. Er det ministerens opfattelse, at afgiftslettelserne har betydet hjemvendt 

grænsehandel? 

 

Svar 

Som det fremgik af svaret på alm. del spørgsmål 735 af 25. august 2014, har Skattemini-

steriet endnu ikke grundlag for at vurdere virkningen på grænsehandlen som følge af 

afgiftsnedsættelserne af øl- og sodavandsafgifterne i juli 2013 samt afskaffelsen af soda-

vandsafgiften i januar 2014. I Danmark har der dog som forventet været en stigning i 

salget af sodavand og øl efter afgiftslettelserne. 
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